

DeLight



FAMASAR Via dei Monti Tiburtini, 770 Roma - Italy **MADE IN ITALY**



DeLight

de - light free blond
pasta decolorante ammonia free

Ammóniamentes szőkítő paszta



Azoknak, akik platina szőke hajkoronáról álmodnak, és azoknak is, akik csupán néhány árnyalattal világosabb, de egyenletes hajszerkezetre vágnak!

IDEÁLIS, MERT AMMÓNIAMENTES, ÍGY VÉDI A HAJAT. NAGYSZERŰ, MIVEL KERATINT TARTALMAZ, ÍGY REGENERÁLJA A HAJ FIZIOLÓGIÁJÁT ÉS SZERKEZETÉT.

TÖKÉLETES, MERT DELIGHT FREEBLOND!

- Kiváló szőkítőhatás + intenzív védőhatás.
- Ammóniamentes.
- Intenzív szőkítés a hajrostok károsítása és roncsolása nélkül.
- Lágyító és nyugtató anyagokban gazdag, amik megvédik a haját a részleges, vagy teljes szőkítés során. A korábban kémiai kezelet haj is selymessé és hidratálttá válik, a keratinnak köszönhetően.
- Kiegyensúlyozott formula: biztos és tartós eredmény bármilyen típusú szőkítéshez, legyen az teljes leszívás, vagy korábbi festés eltüntetése.
- Sárga árnyalatot semlegesítő pigmentekkel.

EN *If you dream about having platinum blonde hair, or if you want to lighten uniformly your hair color and to lift it some levels, by a simple bleaching!* DE *Wenn Sie von platinblonden Haaren träumen, oder durch eine einfache Blondierung Ihre Haarfarbe gleichmäßig und um einige Stufen aufhellen möchten!*

IT IS IDEAL BECAUSE IT'S AMMONIA-FREE AND PROTECTS THE HAIR.

IT IS OPTIMAL, BECAUSE IT CONTAINS KERATIN TO REBUILD THE STRUCTURE OF YOUR HAIR.

IT IS PERFECT, BECAUSE IT IS DELIGHT FREE BLOND!

- Strong lightening action + effective protective properties.
- Ammonia-free.
- Heavy bleaching, without damaging the hair fiber.
- Very rich of softening substances, to protect the hair during total or partial bleaching process. Even chemically treated hair recovers softness and hydration thanks to the Keratin action.
- Balanced composition: effective and durable result for every kind of lightening, decapage or color removal.
- Anti-yellow pigment.

SIE IST IDEAL, DA SIE FREI VON AMMONIAK IST UND DAS HAAR SCHÜTZT.

OPTIMAL, WEIL SIE KERATIN ENTHÄLT UM DIE PHYSIOLOGISCHE HAARSTRUKTUR WIEDERHERZUSTELLEN.

PERFEKT, WEIL ES DELIGHT FREE BLOND IST!

- Stark aufhellende Wirkung + wirksam schützende Eigenschaften.
- Ammoniakfrei.
- Starke Aufhellung, ohne die Struktur der Haarfasern zu schädigen.
- Sehr reich an pflegenden Substanzen, welche die Haare während des Prozesses der vollständigen oder partiellen Aufhellung schützen. Auch chemisch vorbehandeltes Haar erhält wieder Elastizität und Feuchtigkeit, dank der Wirkung des Keratins.
- Ausgewogene Zusammensetzung: effektives und dauerhaftes Ergebnis bei jeder Art von Aufhellung, Depigmentierung oder Haarentfärbung.
- Anti-Gelb Pigment.



DeLight
FREE BLOND

LA PASTA CHE SCHIARISCE E PROTEGGE I CAPELLI
Ammóniamentes szőkítő paszta



Használat: Keverjük össze a szőkítő pasztát az OXI-val (Vol 10, 20, 30, 40) 1:1-től az 1:3-ig arányban, attól függően, milyen a haj, és milyen eredményt szeretnénk elérni (3-6 árnyalatnyi felvilágosítás a haj szerkezetétől függően). A hatóidő 20 és 50 perc között változhat, a következő tényezőktől függően: a haj alapszíne, az elérendő színárnyalat, a haj állapota, az alkalmazott technika.

EN **How to use:** blend the paste and OXI (10, 20, 30, 40 Volume) according to your desired mixing ratio from 1:1 to 1:3, depending on consistency and level of lift you wish (3-6 levels of lift, depending on the structure of the hair). Development: Time may vary between 20 and 50 minutes.

DE **Anwendung:** Aufhellungspaste mit OXI Entwickler (Volumes 10, 20, 30, 40) in einem Verhältnis von 1:1 bis 1:3 vermischen, je nach die Konsistenz und Grad der gewünschten Aufhellung (aufhellung von 3 bis 6 Tönen, abhängig von der Haarstruktur). Die Einwirkzeit kann zwischen 20 und bis zu 50 Minuten variieren.